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31-08-22 

Bestyrelsesmøde  
Dato: Onsdag d. 24. august 2022 
Tid: Kl. 19.30-21.00 
Sted: Personalerummet på skolen 

 
 

Til: Jesper Larsen, Linda Fomsgaard, Louise Hansen, Christian Brander, Anette Nielsen, Mikkel Østergaard, 
Charlotte Winther Henneberg, Kirsten Vesterbæk, Susette R. Madsen, Lotte Møller, Kristina Routh, Helle 
Kruse Hindø, Helle Lundsgaard  
 
 

Fraværende:  

  

Referat 
  
20) 
 
Beslutning: 
 
 
21) 
 
 
Beslutning: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
22) 
 
 
Beslutning: 
 
 
 
 
23) 
 
 
Beslutning: 
 
 
 
 
 
 
24) 
 
 
Beslutning: 
 
 

Godkendelse af referat fra 02.06.2022 
 
Godkendt. 
 
 
Refleksion og siden sidst. (Positive indslag på 2-3 minutter) 
 
 
Vi afholder nu fællessamlinger efter 10-pausen om onsdagen. Det 
fungerer godt. Overgangen til mellemtrinnet for nuværende 4. årgang 
har været meget ukompliceret. Både nye og ”gamle” forældre til 7. og 
8. klasses-elever har en positiv oplevelse af de nye fællesskaber, som 
opstår med alle de nye elever. To dages legefestival blandt 
indskolingens elever i almen og Øst har været en succes. Det samme 
gør sig gældende i forhold til deres fælles udedag på 2. årgang. 
Positivt for klassemiljøet at 2. årgang nu tæller to klasser. Eleverne har 
taget godt imod den nye legepatrulje.  
 
 
Rettighedsrådets samarbejde med Skolebestyrelsen 
 
 
Der har været knap 50 ansøgninger til rettighedsrådet, som 
konstituerer sig snarest. Bestyrelsen opfordres til at involvere rådet, 
når muligt. 
 
 
Budgetopfølgning, gennemgang til orientering  
 
 
Budgettallene ser ud som forventet. Øst, SFO og klub kommer ud af 
2022 med et passende overskud. Dette gør sig ikke gældende for almen 
skole. Her har vi været nødsaget til at overskride budgettet for at 
etablere klasser til de mange nye lever. Der forventes igen balance med 
udgangen af 2023. 
 
 
Indsatsplan, øget samarbejde mellem øst og almen, orientering og drøftelse 
 
 
Bestyrelsen bakker op omkring indsatsplanen og kommenterer med 
flere positive pædagogiske konsekvenser for elevers 
undervisningsmiljø ved mere fællesskab på tværs af de to afdelinger. 
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25) 
 
 
 
Beslutning: 
 
 
 
 
 
26) 
 
 
Beslutning: 
 
 
27) 
 
 
Beslutning: 
 
 
 

 
 
 
Princip for skole- og hjemsamarbejdet, ønskes revideret 

- Vedhæftet dagsordenen 
 
Bestyrelsen har flere ideer til ændringer, som blev noteret. Nu drøftes 
princippet i UV-forum og evt. afdelingerne. Herefter til endelig 
godkendelse i november. 
 
 
 
Siden sidst 

- Kursus for skolebestyrelser d. 19. september  
 
 Alle kan deltage på nær en. 
 
 
Evt.. 
 
 
Ved kommende møde skal kioskens fremtid drøftes i bestyrelsen. 
Bestyrelsen er meget velkommen til at deltage og sørge for at dele 
budskabet om foredraget med Katrine Kvorning. 
Bestyrelsen er rimelig fortrøstningsfulde i forhold til planerne om den 
nye vej mellem Videbæk og Ringkøbing. I øjeblikket ser det ikke ud til, 
at vejens placering vil få de hidtil afledte konsekvenser for Spjald 
skoledistrikts elever.  

 
 

Fremover starter bestyrelsesmøderne op kl. 19.00 uafhængig af mødets 
længde. 
Bestyrelsesmødet i december bliver d. 6. og ikke d. 8. december. 

  
 
 

 

  
  

 
 

  

Næste bestyrelsesmøde er d. 15. november 
 


